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SLOVO ÚVODEM

Tak je za námi leden, měsíc, který by na 
papíře měl být hlavně o odpočinku po 
náročné vánoční sezóně. No my jsme si to 
trošku prodloužili a na 27. leden si připravili 
první ročník festivalu Winter Affair, jehož 
cílem bylo přinést do Česka kulturu 
velkolepých zahraničních degustačních 
festivalů. 

Nyní na začátku únoru máme po všem a 
konečně si trošku oddycháváme. A rádi 
bychom tento díl magazínu započali hlavně 
poděkováním všem našim fanouškům a 
zákazníkům. Bez vaší zpětné vazby by se 
energie na všechny naše aktivity sháněla o 
dost hůře než jak je tomu teď. 

Tak tedy až teď máme pocit, že pořádně 
vstupujeme do nového roku, do únoru, 
který je každým rokem o trošku sušší. No 
letos jsme konečně začali i šlapat do 
nealkoholických alternativ, tak si to snad s 
námi užijete i nasucho. 



WINTER AFFAIR
Začneme ohlídnutím za festivalem Winter Affair, byl opravdu velkolepý. Přišlo vás nakonec 
500 pivomilců a my jsme měli co dělat, abyste mohli odejít spokojení, ale podle vaší zpětné 
vazby se nám to povedlo. 
 
Areál klášteru Gabriel Loci byl neuvěřitelně krásný a i s lehkými trablemi s jeho vytápěním 
jsme z něj udělali skvělý krátkodobý chrám řemeslného piva. 
 
Pivovary dorazili úspěšně úplně všechny i se svým pivem a tak jste mohli celkem ochutnat 
160 piv od 35 pivovarů. Počítáme do toho i 10 českých pivovarů, kteří na místě prezentovali 
svůj ležák. 
 
Z průběhu máme velkou radost. Byli jste skvělí. Vytvořili jste skvělý hub, kde se mohli sládci 
bavit s beer geeky a vyměnit si mezi sebou spoustu informací. 
 
Ještě jednou moc děkujeme za vaši účast a doufáme, že se dostaneme k tomu, abychom 
příští rok mohli uspořádat další ročník, na kterém přivítáme ještě více návštěvníků i pivovarů. 



WINTER AFFAIR POST COITUM
Týden po festivalu Winter Affair jsme uspořádali takovou malou dopitnou v legendárním 
pražském Beergeeku na náměstí Jiřího z Poděbrad. Vzali jsme všechny roztočené sudy, 
které jsou keykeg nebo polykeg (Sudy ve kterých se pivo nedostává do kontaktu s 
výčepním plynem a tak zůstává déle čerstvé) a narazili se na 30 pípách tohoto baru. 
 
I na tuhle akci vás přišel houf a jsme moc rádi, že tak dobré pivo našlo svůj druhý domov. 
Beergeeku moc děkujeme za uspořádání skvělé akce a za to, že Winter Affair mohl udělat 
více vln než jen svůj den samotný. Mnoho z vás jsme potkali po druhé a mnoho z vás přišlo, 
co se na festivalu nemohlo zúčastnit. Ale co vám budeme vyprávět, tuhle akci jsme udělali 
hlavně pro sebe, abychom taky měli čas něco ochutnat.  



GWBC Best of Show by Markku Leminem 
Svět domovarnictví je krásný svět. Náš kolega Adam Huml objíždí jako certifikovaný rozhodčí 
domovarnické soutěže už roky a rád říká, že je to pro něj obrovský zdroj inspirace, od 
kterého by se nejeden sládek mohl učit. Z jedné takové soutěže nyní vzniklo i pivo do našeho 
portfolia.  
 
Domluvili jsme se s malou ale rostoucí domovarnickou soutěží Good Water Beer Cup, která 
se každý rok koná ve vesnici Dobrá Voda u Křižanova. Přislíbili jsme, že vítěznému pivu 
poskytneme naší varnu, abychom ho mohli komerčně zveličit. No absolutně jsme nečekali, že 
pivo, které vyhraje bude jednou z největších výzev, která kdy našim sládkům prošla rukou. 
Vyhrál totiž brutálně silný stout od finského domovarníka Markku Leminema. 

Abychom dosáhli obrovské síly a hutnosti použili jsme takzvanou dvojitou vystírku, která 
protáhla brewday na zhruba 27 hodin. Pro docílení ještě větší síly jsme do piva dali melasu a 
chuť podtrhli kakaovými boby a vanilkou. No výsledek je opravdu hutná ropa, která vám 
trošku posune vnitřní hranice toho, co považujete za pivo. Plechovku ale možná 
nedoporučujeme otevírat v jednom. 



Malá Dohoda a Malá Antanta
Nedávno jsme světu představili oboustrannou kooperaci se srbskou pivovarskou jedničkou 
pivovarem 3bir z Noviho Sadu. Společně jsme si vyměnili poznatky o vaření New England 
IPA a oba uvařili pivo trošku jinak, než bychom kdy zvládli sami. V Novim Sadu vznikla suchá 
Brut IPA a my jsme si zavařili New England IPA, kterou jsme si teda hlavně zafermentovali 
pro nás neznámými kvasinkami Juice Machine, jejichž vlastností by měla být velmi vysoká 
biotransformace ve prospěch ovocných esterů. Vyšli tak dvě opravdu velmi zajímavě 
chmelená a fermentovaná piva, jejichž chmelový profil vykazuje velmi zajímavé nuance. 

Piva jsme pojmenovali podle slovanského obraného paktu mezi Československem a 
Jugoslávií v meziválečném období, do kterého se později přidalo i Rumunsko. Tento pakt se 
bohužel kvůli politickým důvodům rozpadl dříve, než mohl na evropském kontinentu ovlivnit 
geopolitickou situaci. My jsme si na tuhle chvilku slovanské sounáležitosti zopákli při 
společných várkách a přišlo nám zábavné na to ve jménu piva odkázat. Vznikla tak Malá 
Dohoda a její překlad do srbštiny - Mala Antanta



Straight Outta Midgard
"Kveik, Kveik, Kveik," tu ještě před pár lety znělo na každém rohu, no trošku tyto revoluční a 
zároveň antické kvasinky ztratili na trakci,. Pro nás ale rozhodně neztratili na své atraktivitě. 
Jedná se o vewlmi unikátní kmeny kvasinek pocházející z pradávné produkce na severských 
farmách, které se díky velmi specifickým historickým souvislostem, podnebí a izolovanosti 
některých severských osad udrželi až do dnes. 

Jejich chování a chuťový profil, který pivu předávají, je více než unikátní. Kvasí za obrovsky 
vysokých teplot a vysokou rychlostí, což vede k zběsilé biotransformaci a velmi unikátnímu 
chuťovém profilu, který působí chlebnatě, kváskově a ovocně. Často má i lehkou kyselost, 
ale to, co je hlavní, je, že velmi dobře interaguje s moderním chmely a posouvá jejich  
chuťový profil do málo probádaného území vysoké komplexity. 

Je to prostě kombinace těch nejmodernějších a nejstarších tradic, které teď v pivovarnictví 
máme a je velmi zábavné chutnat, jak to funguje dohromady. 



robin na grepu
Moc rádi máte naše infuze, které často děláme pro nejrůznější akce, nebo třeba pro náš 
podzimní beer fest. Pro nás jsou to příjemné hry, kdy si opravdu můžeme vyhrát s 
představivostí a vytvořit šílenosti, které bychom na varnu nikdy nemohli poslat. Z těch 
konzervativnějších infuzí, která se nám několikrát vrátila je i Robin na Grepu, který jsme se 
nyní rozhodli předělat do velmi voňavé APA, která vás udeří do nosu vůní grepových silic. 

Ve světě všemožných ovocných piv nás baví vytvořit takové pivo, ve kterém ovoce úplně 
nevítězí a v Robinovi na Grepu tak najdete vedle intenzivní vůně grepu i velmi snadno 
odlišitelný charakter chmelu Citra a Simcou, které společně definují náš tradiční Robin, který u 
nás můžete pít již dlouhé roky. 



Suchý únor a budoucnost nealkoholických 
možností 
Je tu to pověstné pivovarnické období, kdy často i ti největší milovníci piva svoji zálibu pověsí 
na měsíc na hřebík. Letos konečně jsme se rozhoupali, abychom vyráběli alternativu i pro ty z 
nás, kteří si chtějí od alkoholu na chvilku odpočinout. Proto jsme vám na přelomu roku 
představili nealkoholickou Hazy IPA Drink and Drive, kterou jste si okamžitě oblíbili a teď na 
začátek února k ní přidali Drink and Stay Sober, trošku hořčí IPA. 
 
Jsme moc rádi, že jsme se mohli k tomuto trendu konečně přidat, protože přesně toto to je - 
trend, který nikam nezmizí. Růst segmentu nealkoholických piv a dalších nealkoholických 
alternativ roste. Ať už je to generační výměnou a normalizací péče o duševní zdraví, nebo 
prostě tím, že jsou nealka dnes daleko zajímavější a rozmanitější než před tím, jedno je jisté, 
pivovary našeho druhu budou dále trhem tlačeny se tomuto segmentu věnovat a my 
doufáme, že to povede k takové další malé řemeslné revoluci kvality domácí produkce. 



host předplatného
3bir brewery (SRB)

Cestování za pivem na Balkán máme hrozně 
rádi. Může za to pověstná slovanská 
pohostinnost, kterou jsme plně zažili i při 
návštěvě srbského pivovaru 3bir. Kluci byli i 
na našem Winter Affair a jejich pivo, které 
jsme společně uvařili, nemůže v 
předplatném chybět.

Degustace předplatných zavedla kvíz. 
On-line degustace předplatných, které vede náš kolega Adam Huml a zve si na ně 
nejrůznější hosty, dostala od minulé iterace nový obsah. Soutěžili jsme v kvízu o dvaceti 
otázkách, který byl tedy náležitě těžký, ale kterého se účastnilo cca 30 soutěžících a ve 
kterém si výherce Ondřej Š. vysloužil výhru v podobě únorového zlatého předplatného. 
 
Budeme rádi když se k nám u příští degustace a kvízu přidáte. Byla to obrovská zábava a 
doufáme, že z toho bude dlouhá tradice. 
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